
Bestyrelsesmøde nr. 1 – 2025 

Dagsorden og Referat 

Dato: 13. januar 2025 
Sted: Kragelundskolen - mødelokalet 
Tidspunkt: 17:00 – 19:00 
Mødeleder: Mads Emil Legaard Toustrup 

Tilstede: Louise Witt, Hanne Holm Nørgaard, Kirstine Bjørnskov 
Eskedal, Mette Marie Givskud Schack, Sanne Johnsen, Jette Stemberg,  
Mads Emil Legaard Toustrup, Karina H. Gundestrup, Mette Birk Munthe, Mathias Novrup 
Henriksen, Oskar Milicic Vagtborg og Frida Kjeldal Markvardsen. 
 
Afbud: Maria Louise Stewart 
Fraværende: Eva Borchorst Mejnertz 
 

Dagsorden: 
Hvad handler punktet om, og er der særlige ansvarlige, 
gæster og er det til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid Referat 

1. 

Velkommen v. formanden 

- Godkendelse af referat (B) 

Bilag: Referatet skolebestyrelsesmødet den 12. 
december 2024 

17.00 – 17.05 

 

2. 
Nyt fra elevrådet (O) (D) 

17.05 – 17.15 
Elevrådet har lavet forskellige arrangementer i juletiden for alle skolens 
elever. De har næste møde d. 15/1. 

 

3.  

Nyt fra ledelsen (O) (D) 

− Lovændring medfører ændringer i 
skoledagen 

− SB-dialogmøde den 19. maj 2025. 

− 29.1.besøg af Børn og unge rådmand 
Thomas Medom 

17.15 – 17.30 

Ændringer til kommende skoleår, der skal tages hensyn til i 
planlægningen af det kommende skoleår: 

• Mulighed for juniormesterlære i 8. og 9. klasse 

• Obligatorisk erhvervspraktik for alle elever i 7.-9. klasse 

• Lokale valgfag + ekstra praktisk musisk valgfag 

• Ny timefordelingsplan med få ændringer for fagrækken 

• Ændringer i prøver efter 9. klasse – færre prøver, kun et 
udtræksfag. Skriftlige udtræksprøver og prøven i idræt udgår. 

• Understøttende undervisning udgår, men bliver erstattet af en 
timebank for den enkelte skole, der skal fordeles lokalt efter 
behov. 

• Indfasning af styrket indsats for de mest udfordrende elever i 
dansk og matematik. 

 



På mødet tages en drøftelse om valgfag – både muligheder og behov for 
valgfag + elevperspektiv for guidning gennem de obligatoriske valgfag, 
så eleverne er bedre forberedte på, hvad der forventes af dem til prøven. 
 
Der er dialogmøde for skolebestyrelsesmedlemmer d. 19/5 – mere info 
kommer senere. 
 
Rådmand Thomas Medom kommer på besøg på Kragelundskolen d. 
29/1, hvor han bl.a. skal vises rundt/tale med repræsentanter fra 
elevrådet. 

4. 

Chromebooks (O) (D) (B) 

− Udgifter til reparation 

− Regler for brug 

Bilag: Udkast til brev til skolens forældre 

17.30 – 18.00 

Der kommer nye Chromebooks i uge 8, som bliver udleveret til 5.-8. 
årgang. 9., 3. og 4. årgang beholder den Chromebook, de har nu. 
Der laves i den forbindelse en opdateret procedure for at passe bedre på 
de udleverede Chromebooks, så udgifterne til reparationer minimeres.  

5. 

Udarbejdelse af princip for brug af vikarer (O) 
(D) (B) 

− Drøftelse og godkendelse af princip for 
vikardækning - herunder at de ældste 
elever sidst på dagen kan hjemsendes 
med en opgave 

Bilag: Udkast til princip 

18.00 – 18.15 

Det udsendte princip for brug af vikarer drøftes. Mads laver et forslag til 
justering, som sendes rundt i en tråd til forældrerepræsentanterne. 
Der er mulighed for, at de ældste elever i få særlige tilfælde kan sendes 
hjem med en opgave sidst på dagen i stedet for at blive vikardækket. 

6. 

Forældrehenvendelser til skolebestyrelsen (O) 
(D) (B) 

− Fremtidig håndtering 

− Behov for intern beskrivelse af 
”forretningsgang”? 

18.15 – 18.50 

Punktet udskydes til næste møde. 

7. Eventuelt  18.50 – 19.00 
Politiet har været forbi i uge 2 for at tjekke op på biler i Hjertezonen. Det 
udløste 10 bøder. De kommer igen til opfølgning senere. 

 Punkter næste møde den 18. februar 2025  •  

 Punkter til kommende møder  •  

 

Referent: MM 


